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 تعدیل خبرنگاران 
به بهانه کرونا

سقف افزایش اجاره بها، 
زیر 25 درصد

خبر خبر
تلاش برای متناسب سازی حقوق ها
افزایش مبلغ وام بازنشستگان 

تامین اجتماعی
مدیره  هیئت  اجتماعیعضو  تامین 
بازنشستگان  عالی  کانون  دبیر  و 
حقوق  افزایش  اجتماعی  تأمین  سازمان 
بازنشستگان تا حداقل دو میلیون و 800 
خواسته  و  اصلی  مطالبه  را  تومان  هزار 
اولیه تشکل های بازنشستگان عنوان کرد 
و گفت: از وزیر رفاه و مدیرعامل سازمان 
تأمین اجتماعی انتظار داریم که همسان 
سازی و افزایش حق مسکن و خواربار را 

هرچه سریعتر اجرا کنند.
اظهار  باره  این  در  اسدی  محمد 
بازنشستگان  حقوق  متناسب سازی  کرد: 
اجتماعی  تأمین  سازمان  قانونی  تکلیف 
با  شده ایم  مطلع  که  آنجا  تا  و  است 
تامین  سازمان  مدیرعامل  پیگیری های 
نهایی  مراحل  رفاه  وزیر  و  اجتماعی 
سوی  از  منابع  سایر  و  سهام  واگذاری 
دولت به سازمان تأمین اجتماعی درحال 

انجام است.
بین  در  زیادی  امید  افزود:  وی 
مطالبه  این  تحقق  برای  بازنشستگان 
طی  است.  شده  ایجاد  ساله  چندین 
مسکن  حق  زمینه  در  متمادی  سنوات 
اجتماعی  تأمین  بازنشستگان  خواربار  و 
و  نگرفته  صورت  توجهی  قابل  افزایش 
دریافت  ناچیزی  مبالغ  حاضر  درحال 
می کنند که انتظار می رود در سال جاری 

این افزایش صورت گیرد.
بازنشستگان  عالی  کانون  دبیر 
اشاره  با  اجتماعی  تأمین  سازمان 
مدیریت  فراوان  پیگیری  و  تلاش  به 
دریافت  برای  اجتماعی  تأمین  سازمان 
تجهیز  و  دولت  از  سازمان  مطالبات 
مسکن  حق  افزایش  منظور  به  منابع 
قانون  اجرای  همچنین  و  خواربار  و 
بازنشستگان  حقوق  سازی  متناسب 
اساسی  اقدامات  این  امیدواریم  گفت: 

در آینده نزدیک به نتیجه برسد.
بازنشستگان  حقوق  افزایش  اسدی 
تا حداقل دو میلیون 800 هزار تومان را 
مطالبه اصلی و خواسته اولیه تشکل های 
بازنشستگان عنوان کرد و گفت: از وزیر 
رفاه و مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی 
انتظار داریم که همسان سازی و افزایش 
سریعتر  هرچه  را  خواربار  و  مسکن  حق 

اجرا کنند.
و  مبلغ  افزایش  به  اشاره  با  وی 
اختصاص  قرض الحسنه  تسهیلات  تعداد 
یافته به بازنشستگان تأمین اجتماعی در 
سال جاری گفت: مبلغ وام بازنشستگان 
تومان  میلیون  چهار  به  جاری  سال  در 
سازوکار  امیدواریم  است.   رسیده 
این تسهیلات نیز هرچه زودتر  پرداخت 
از سوی سازمان تأمین اجتماعی ابلاغ و 

پرداخت وام ها آغاز شود.

استاندار تهران: رایزنی برای تعویق 
برگزاری نماز جمعه

تجدیدنظر درباره 
فعالیت مراکزی که 

پروتکل را رعایت نکنند
شرایط  به  اشاره  با  تهران  استاندار 
ستاد  پیشنهادات  تهران،  استان  خاص 
تشریح  را  تهران  استان  کرونا  با  مقابله 

کرد.
در  بندپی  محسنی  انوشیروان 
حاشیه جلسه ویدئو کنفرانس ستاد ملی 
مقابله با کرونا با اشاره به پیشنهاد ستاد 
مقابله با کرونا استان اظهار داشت: تالارها 
هنوز برای برگزاری مراسم عروسی نباید 
برای  البته  باشند،  داشته  فعالیت  اجازه 
با  انفرادی  پذیرش مشتریان  و  سرو غذا 
رعایت پروتکل های بهداشتی ممنوعیت 

وجود ندارد.
وی ادامه داد: در محیط های شلوغ 
و  علاالدین  پاساژ  تهران،  بازار  جمله  از 
رعایت  بهداشتی  های  پروتکل  اگر  غیره 
نشود، ادامه فعالیت آنها تجدید نظر می 
تیم  بررسی  نتیجه  زمینه  این  در  شود؛ 
شهید  دانشگاه  سه  از  متشکل  نظارت 
بهشتی، تهران و ایران تا آخر هفته ارائه 

می شود.
استاندار تهران سپس با بیان اینکه 
مشغول رایزنی با ستاد نمازجمعه هستیم 
تا همچنان نماز جمعه در شهر تهران به 
 ۹0 از  بیش  کرد:  تصریح  بیفتد  تعویق 
درصد مسافرین مترو از ماسک استفاده 
فاصله  رعایت  عدم  البته  کنند؛  می 
مسافر  زیاد  حجم  و  اجتماعی  گذاری 
است  اثرگذار  بیماری  چرخه  انتقال  در 
و بایستی ناوگان حمل و نقل عمومی و 

اتوبوس را افزایش دهیم .
کرد:  خاطرنشان  بندپی  محسنی 
سامانه نظارت های مردمی در ارتباط با 
در  مختلف  فعالیت های  بر  نظارت  نحوه 
شرایط کرونا این هفته در استان تهران 
و  بهترین  که  چرا  شود  می  اندازی  راه 
اثرگذارترین اقدام، کمک گرفتن از مردم 

در ابعاد نظارتی است.
بنا بر گزارش پایگاه اطلاع رسانی 
مورد  در  بندپی  تهران،  استانداری 
فعالیت  گفت:  ها  شهربازی  فعالیت 
های  پروتکل  رعایت  با  باز  فضای  در 
عمده  مشکل  ندارد،  مشکلی  بهداشتی 
که  چرا  است  بسته  محیط های  در 
بسته  های  محیط  در  بیماری  شیوع 
نظر  طبق  همچنانکه  باشد  می  زیاد 
بیشتر  ذرات  جهانی  بهداشت  سازمان 
در هوا معلق هستند و از طریق تنفس 
زمان  مدت  اینرو  از  می شوند،  منتقل 
باید کمتر  حضور در محیط های بسته 
متری  دو  تا  نیم  و  یک  فاصله   و  باشد 

باید رعایت شود.

همتی: صادرکنندگان حداقل ۷۰ درصد از درآمد ارزی خود را بازگردانند

۴۷درصدآب شرب را پرمصرف ها مصرف می کنند

مصرف آب شرب تهران رکورد زد

رئیس کل بانک مرکزی گفت: اگر صادرکنندگان 
گمرک  در  محاسباتی  صادراتی  پایه  نرخ  به  اعتراضی 
دارند حداقل ۷0 درصد ارز حاصل از صادرات خود را 
که پیش از این نسبت به بازگشت آن متعهد شده بودند 
درفرصت  آن  درمورد  بشود  تا  بازگردانند  کشور  به  را 

مناسب مذاکره و تصمیم گیری کنیم.
به گزارش امتیاز و به نقل از روابط عمومی بانک 
رئیسه  هیات  با  دیدار  در  همتی  عبدالناصر  مرکزی، 
اعضای  و  اقتصادی  فعالان  نقش  ایران،  بازرگانی  اتاق 
کشور  غیرنفتی  درآمدهای  تأمین  در  را  بازرگانی  اتاق 
با  می تواند  بازرگانی  اتاق  اظهارداشت:  و  خواند  مفید 
رهنمودهای خود به فعالان اقتصادی و هدایت آنان، به 
وظیفه کلیدی خود در شرایط ویژه فعلی کشور عمل 
با  را  مسائل  کنیم  تلاش  باید  راستا،  همین  در  کند؛ 

همکاری یکدیگر برطرف کنیم. 
بانک  اینکه  بیان  با  اعتبار  و  پول  شورای  رئیس 
مرکزی با فعالان اقتصادی و اتاق بازرگانی ایران هم سو 
اقتصادی  فعالان  با  مرکزی  بانک  در  ما  گفت:  است، 
در اتاق بازرگانی ایران اختلاف نظری نداریم و باید با 
از کشور  از خروج سرمایه  کنیم  یکدیگر تلاش  کمک 
جلوگیری کنیم. در همین راستا تلاش ما بر این است 
که واردات را روان کنیم و ارز حاصل از صادرات را به 
کشور بازگردانیم. البته ذکر این نکته ضروری است که 
اولویت بانک مرکزی تأمین ارز برای کالاهای اساسی و 

دارو و پس از آن تأمین مواد اولیه کارخانجات است.
رئیس کل بانک مرکزی گفت: شرایط صادرکنندگان 
و فشارهایی که به لحاظ شرایط تحریمی و زمان دریافت 

و  می کنیم  درک  را  دارد  وجود  صادرات  از  حاصل  ارز 
هم  اگر  داشت  خواهیم  زمینه  این  در  را  لازم  همکاری 
صادرکنندگان اعتراضی به نرخ پایه صادراتی محاسباتی 
در گمرک دارند حداقل ۷0 درصد ارز حاصل از صادرات 
خود را که پیش از این نسبت به بازگشت آن متعهد شده 
بودند را به کشور بازگردانند تا بشود درمورد آن درفرصت 

مناسب مذاکره و تصمیم گیری کنیم.
وی هدف از برگزاری این جلسات را برطرف کردن 
مسائل در فضایی دوستانه عنوان کرد و گفت: با توجه به 
شرایط و مشکلات فراوانی که به واسطه تحریم ها به کشور 
تحمیل شده است، ضروری است با درک مشترک برای 

بهبود فضای کسب و کار در کشور تلاش کنیم.
اداره  اینکه در  بیان  با  اعتبار  و  پول  رئیس شورای 

کشور نباید صرفاً بر درآمدهای نفتی متکی بود، گفت: به 
دلیل شرایط ظالمانه ناشی از تحریم ها، این درآمدها نیز 
کاهش یافته است. در چنین شرایطی باید تلاش کنیم 
به راهکاری مشترک برای افزایش درآمدهای غیرنفتی و 
بازگشت ارز حاصل از صادرات بیندیشیم، چراکه این کار 

موجب تقویت منافع ملی کشور می شود.
یادآور شد: خوشبختانه صادرکنندگان عمده  وی 
ارز  هستند،  فولاد  صنایع  و  ها  پتروشیمی  همان  که 
سایر  امیدواریم  و  اند  بازگردانده  کشور  به  را  خود 
از  حاصل  ارز  بازگشت  به  نسبت  نیز  صادرکنندگان 

صادرات خود اقدام کنند.
رئیس کل بانک مرکزی ضمن قدردانی از صاحب 
نظران و کارشناسان اقتصادی که نظرات خود را درباره 

مسائل روز اقتصادی کشور عنوان می کنند، گفت: به 
سیاست  در  مرکزی  بانک  که  دهم  می  اطمینان  آنان 

گذاری های خودشفاف و مسئولانه رفتار می کند.
آخرین  پولی طبق  پایه  تصریح کرد: رشد  همتی 
گزارش بانک مرکزی از ابتدای امسال تا پایان  خرداد، 
در مجموع، با احتساب خرید ارز، منابع مقابله با کرونا 

و تنخواه دولت، 8.8 درصد بوده است. 
همچنین در این جلسه، رئیس اتاق بازرگانی ایران، 
با بیان اینکه در شرایط فعلی کشور، همه از تنش ها و 
اتفاقات اثر می پذیرند، عنوان کرد: فعالان اقتصادی از 
مجموعه اتفاقاتی که در شرایط فعلی اقتصادی رخ می 
دهد، آسیب می بینند و از اثرات آن مستثنی نیستند 

و ما نیز نسبت به این قبیل مسائل حساس هستیم.
در  با  باید  اینکه  به  اشاره  با  شافعی  غلامحسین 
نظر داشتن مسائل صادرکننده نسبت به تصمیم گیری 
افرادی  اقدام کرد، گفت: در هر قشری،  درخصوص آنها 
هستند که از شرایط خاص کشور، سوءاستفاده می کنند؛ 
اما نباید به خاطر عده ای قلیل، تصمیماتی اتخاذ کرد که 
سایرین نیز از آن متضرر شوند.  رئیس اتاق ایران با بیان 
اینکه مشتاقیم به اقتصاد کشور کمک کنیم، اظهارکرد: 
ما فعالان اقتصادی نسبت به تنگناهای پیش روی اقتصاد 
کشور و بانک مرکزی آگاهیم و باید مشکلات بازگشت ارز 
حاصل از صادرات را به صورت مشترک حل  کنیم و در این 

زمینه آماده هرگونه همکاری و همراهی هستیم.
تهران و سایر  اتاق  دراین جلسه همچنین رئیس 
اعضای هیئت رئیسه اتاق ایران مسائل مورد نظر خود 

را مطرح کردند.

مدیرعامل آبفای استان تهران گفت:مصرف آب دیروز در تهران به ۳ 
میلیون و ۷00 هزار مترمکعب رسید که پیش بینی می شود در روزهای 
گرم آینده به ۴ میلیون مترمکعب نیز برسد که رکورد بی سابقه ای است.

محمدرضا بختیاری مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان تهران در 
نشست خبری با بیان اینکه امسال وضعیت بارندگی های استان تهران روند 
مطلوبی را تجربه کرده است، گفت: امسال میزان بارندگی در استان تهران 
۴۵۲ میلیمتر بوده است این در حالی است که این روند برای مدت مشابه 
سال گذشته ۳8۵ میلیمتر مکعب بوده است که رشد ۱۷ درصدی را نسبت 
به سال گذشته نشان می دهد که می توان میزان بارندگی در سال جاری را 

بی نظیر عنوان کرد.
وی افزود: اوضاع مخازن سدهای پنجگانه استان تهران نشان می دهد 
با وجود بارندگی و ورودی آب مطلوب حجم آنها 8۵ میلیون متر مکعب 
نسبت به سال گذشته کاهش داشته است و به این ترتیب از میزان یک 
میلیارد و ۲۱۹ میلیون متر مکعب آب در سال گذشته به یک میلیارد و 

۱۳8 میلیون متر مکعب در امسال رسیده است.
این مقام مسئول علت افزایش مصرف آب در استان تهران را تقارن 
افزایش دمای هوا و تشدید و شیوع بیماری کرونا عنوان کرد و اظهار داشت: 
بارندگی استان تهران روند خوبی داشت اما مصرف آب در تهران رکورد ۵0 
ساله را شکست و از انتهای اسفند ماه سال ۹8 تاکنون همواره در ایام پیک 

مصرف آب بوده ایم که این به علت مشکلات در کل کشور است.
بختیاری ادامه داد: میزان مصرف آب در تهران به جز دو روز، از انتهای 
سال ۹8 تاکنون کمتر از سه میلیون متر مکعب نبوده است و دیروز حدود 
سه میلیون و ۷00 هزار متر مکعب آب شرب در تهران مصرف شد که در 
بخش شرب رکورد تازه ای ثبت شد و پیش بینی می کنیم با توجه به در 

پیش بودن گرمای بیشتر این میزان به ۴ میلیون متر مکعب که ۱.۳ برابر 
دریاچه چیتگر است برسد.

 ۶00 را  تهران  در  شرب  آب  مصرف  میزان  تهران  آبفا  مدیرعامل 
میلیون لیتر اعلام کرد و توضیح داد: آب شرب در تهران به بالاترین میزان 
استاندارد و کیفیت رسیده است و در منطقه آسیای غربی بی نظیر است 
چرا که به دلیل پروتکل های مربوط به شیوع بیماری کرونا در حال تزریق 
بالاترین حد مجاز کلر به آب آشامیدنی هستیم تا مشکلی در این زمینه 
نشان می دهد حتی آب  آزمایش ها  است که  این در حالی  باشیم  نداشته 
فاضلاب خام تهران آلوده به کرونا نبوده اما در اروپا در آب غیرآشامیدنی 
آنها ویروس کرونا مشاهده شده است. علت بالا بودن کیفیت آب آشامیدنی 

و حتی غیرآشامیدنی تهران آزاد شدن بالای گاز کلر است.
وی میزان مصرف آب شرب تهران را ۵0 هزار لیتر بر ثانیه دانست و 
گفت: این مقدار برابر میزان آب یک رودخانه خروشان است که واقعاً برای 
ما ایجاد چالش کرده است البته خوشبختانه در استان و شهر تهران قطعی 
مشکل  دلیل  به  شده  دیده  قطعی های  و  نداشتیم  آب  نبود  دلیل  به  آب 
شبکه یا نواقص این سیستم بوده است و بررسی ها نشان می دهد تماس های 

مردمی برای ثبت شکایت قطع آب ۲0 تا ۲۵ درصد کاهش یافته است.
این مقام مسئول ضمن تقاضا از مردم برای کمک کردن به مدیریت 
اظهار  استان  فاضلاب  شبکه  وضعیت  درباره  تهران،  استان  آب  مصرف 
داشت: تا پایان امسال اقدامات مربوط به نقاط انفصال شبکه فاضلاب استان 
برطرف می شود و تصفیه خانه فیروز بهرام به عنوان دومین تصفیه خانه 
افتتاح  اعتبار ۲,۳00 میلیارد تومان  با  بزرگ کشور در بهمن سال جاری 
می شود و دو میلیون و ۱00 هزار مشترک را تحت پوشش قرار خواهد داد.
تصفیه  تهران،  فاضلاب  شبکه  درصد   ۷0 از  بیش  بختیاری  گفته  به 

خانه متصل خواهد شد و تصفیه خانه پردیس تا دو ماه آینده بهره برداری 
به جز  تهران  فاضلاب  درصد شبکه  گفت ۹۵  باید  کلی  طور  به  می شود. 

منطقه ۲۱ و ۲۲ تکمیل شده است.
حال  در  دستگاه ها  تمامی  عمدتاً  اینکه  بیان  با  مسئول  مقام  این 
همکاری برای مصرف آب هستند، تصریح کرد: به برخی از دستگاه ها خارج 

از الگوی مصرف در حال استفاده اند اخطار داده ایم.
وی میزان چاه های غیرمجاز استان تهران را بیش از ۳0 هزار حلقه 
عنوان کرد و گفت: درباره میزان مطالبه ما از مشترکین خانگی و غیرخانگی 
باید گفت بیش از ۵00 تا ۶00 میلیارد تومان مطالبه داریم و حدود دو 
بارندگی های  با وجود  این مقام مسئول  به گفته  این رقم بدهکاریم.  برابر 
المللی را در زمینه بارش  مطلوب در کشور تنها ۵0 درصد میانگین بین 
تجربه کردیم. این در حالی است که میزان مصرف آب ایران با آب و هوای 
خشک و نیمه خشک بیش از کانادا که ۷0 درصد آب شیرین دنیا را در 
اختیار دارد، بیشتر است. از سوی دیگر قیمت آب در ایران با توجه به قیمت 
کنونی دلار و نسبت آن با ریال یک دهم قیمت تمام شده آب در کاناداست.
طبق اعلام بختیاری، ۴۷ درصد آب شرب تهران را پرمصرف ها استفاده 

می کنند.
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99 سخت ترین سال اقتصادی است
روحانی: از پانزدهم تیرماه استفاده از ماسک در اماکن عمومی الزامی خواهد شد

بانک مرکزی اعلام کرد: متوسط قیمت هر متر مربع 
واحد مسکونی در بهار امسال در شهر تهران، ۱۷ میلیون 
تومان و رشد آن نسبت به بهار پارسال ۳۷.۵ درصد بوده 
است. بانک مرکزی در گزارش تحولات بازار مسکن شهر 
تهران در خرداد ماه امسال با اشاره به ثبت ۱0 هزار و ۷۷8 
فقره معامله مسکن در این بازه زمانی اعلام کرد: متوسط 
قیمت هر مترمربع زیربنای واحد مسکونی معامله شده در 
خرداد امسال ۱8 میلیون و ۹۴8 هزار و ۱00 تومان برآورد 
شده که نسبت به خرداد سال گذشته ۴۲.۵ درصد رشد 
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شهر  مشاغل  و  صنایع  ساماندهی  مدیرعامل شرکت 
با اشاره به فعالیت غیرقانونی ون کافه ها در پایتخت گفت: 
به  نسبت  که  خواستیم  گانه   ۲۲ مناطق  شهرداری  از 

جمع آوری این واحدهای غیرمجاز اقدام کنند.
ارائه  صورت  در  کرد:  اظهار  مفاخریان  علی  سید 
سیستم  محصولات،  این  عرضه  چگونگی  غذایی،  مواد 
سردخانه  و  برق  به  دسترسی  آشامیدنی،  آب  فاضلاب، 
از  پس  تنها  متقاضی  و  بگیرد  قرار  ارزیابی  مورد  باید 
صدور  برای  رسیدگی  مراحل  وارد  موارد،  این  بررسی 

مجوز قرار خواهد گرفت.../ صفحه 2

جمع آوری ون کافه های 
تهران کلید خورد

 آخرین وضعیت 
قیمت بازار ملک
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افزایش تقاضا برای 5۰ تا ۷۰ متری ها؛

مدیرعامل شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل شهر:

2

3/


